
 1 

Hospodářský výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
tajemnice výboru: Leona Šafářová, tel. 386 720 147, e-mail: safarova@kraj-jihocesky.cz 

 

 

Zápis č. 19/23 
z 19. jednání Hospodářského výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje,  

které se konalo dne 31. 10. 2023 od 14.00 hodin 

v zasedací místnosti Secese, budovy KÚ, ulice U Zimního stadionu, Č. Budějovice  
 

Přítomni: Josef Soumar 

Ing. Petr Holický 

 JUDr. Josef Knot, MBA 

 Ing. Ivo Moravec 

 Bc. Irena Ravandi, DiS.  

 Ing. Bohuslav Švehla 

 Ing. Václav Valhoda 
    

Omluveni: Jan Jelínek 

 Ing. Jiří Kulík 

 Ing. Pavel Mádl 

 Ing. Miroslav Pekař 

 David Šašek, DiS. 

 Ing. Milan Třebín 
  

Hosté:  Ing. Vladimíra Hrušková, ředitelka ŘSD Správy České Budějovice 

 JUDr. Andrea Tetourová, vedoucí ODSH 
 

Program jednání: 
 

1. Společné jednání Dopravního a Hospodářského výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje s Ředitelstvím silnic a 

dálnic ČR pro Jihočeský kraj  
 

 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně Dopravního výboru Ing. arch. Petra Trambová, která přivítala členy obou 

výborů a ředitelku ŘSD Správy Č. Budějovice Ing. Vladimíru Hruškovou. Za Hospodářský výbor přítomno 7 členů 

výboru. Z jednání se omluvili členové J. Jelínek, J. Kulík, P. Mádl, M. Pekař, D. Šašek a M. Třebín.  

 

K bodu 1 programu jednání 

V. Hrušková – promítla video náhled z konce srpna 2023 obchvatu Českých Budějovic. Do konce roku 2024 by se 

měly zprovozňovat všechny 3 úseky, které jsou v současné době rozestavěné: Úsilné – Staré Hodějovice, 

Hodějovice – Třebonín, Třebonín – Kaplice nádraží. Zmínila stavby - tunel Pohůrka (dostavba prosinec 2024 – do 

Kaplice nádraží 30 km nové dálnice), obchvat Lišov a Štěpánovice, obchvat Dasný a Češňovice.  

 

Po představení aktuálního stavu byly zodpovězeny dotazy členů – dotaz J. Knota na propojení dálnice do Lince; 

dotaz P. Trambové na dopřesnění dostavby tunelu Pohůrka u Dobré Vody a na úsek České Budějovice – Písek; 

dotaz V. Protivy na obchvat Přísečné, průjezd Českým Krumlovem (varianty obchvat či tunel, problémy s vedením 

města, jakou variantu zvolit), obchvat Horní Plané; dotaz V. Lavičky na Severní spojku v Českých Budějovicích; dotaz 

I. Ravandi na obchvat Tábora; dotaz P. Eyberta na obchvat Chýnova a nebezpečné křižovatky; dotaz V. Valhody na 

obchvat Volyně; L. Mašín poděkoval ŘSD za práci.   

 

V. Hrušková - poukázala na nedostatek finančních prostředků a jednání o tom, který úsek se zrealizuje, 

rozestavěnost staveb je ohromná v celé ČR.  

 

Společné jednání bylo ukončeno v 15.00 hodin. 

 
 
Zapsala: Leona Šafářová   
 

Ověřovatel:  Josef Soumar, předseda     
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